

BELGISCHE KAMER VAN
VOLKSVERTEGENWOORDIGERS

2 maart 2010

GRONDWETTELIJK HOF

Benoeming van een Franstalige rechter

In het *Belgisch Staatsblad* van 22 januari 2010 werd een oproep tot kandidaatstelling bekendgemaakt voor het ambt van Franstalige rechter bij het Grondwettelijk Hof. De kandidaturen dienden uiterlijk op vrijdag 12 februari 2010 te zijn ingediend.

De vacature dient te worden ingevuld overeenkomstig artikel 34, § 1, 1^o, van de bijzondere wet van 6 januari 1989.

De volgende kandidaturen werden binnen de voorgeschreven termijn ingediend:

- mevrouw Bernadette Renauld,
referendaris bij het Grondwettelijk Hof
- mevrouw Marie-Françoise Rigaux,
referendaris bij het Grondwettelijk Hof
- de heer Pierre Nihoul,
Staatsraad bij de Raad van State

Overeenkomstig artikel 32, eerste lid, van de bijzondere wet van 6 januari 1989 dient de Kamer een lijst met twee kandidaten voor te dragen. Deze lijst moet met een meerderheid van twee derden van de stemmen van de aanwezige leden worden aangenomen. De nieuwe rechter wordt door de Koning benoemd.

CHAMBRE DES REPRÉSENTANTS
DE BELGIQUE

2 mars 2010

COUR CONSTITUTIONNELLE

Nomination d'un juge d'expression française

Un appel aux candidats pour une fonction de juge d'expression française à la Cour constitutionnelle a été publié au *Moniteur belge* du 22 janvier 2010. Les candidatures devaient être introduites pour le vendredi 12 février 2010 au plus tard.

Il doit être pourvu à cette vacance conformément à l'article 34, § 1^{er}, 1^o, de la loi spéciale du 6 janvier 1989.

Les candidatures suivantes ont été introduites dans le délai prescrit:

- Mme Bernadette Renauld,
référéndaire auprès de la Cour constitutionnelle
- Mme Marie-Françoise Rigaux,
référéndaire auprès de la Cour constitutionnelle
- M. Pierre Nihoul,
conseiller d'État auprès du Conseil d'État

Conformément à l'article 32, alinéa premier, de la loi spéciale du 6 janvier 1989, la Chambre doit présenter une liste de deux candidats. Cette liste doit être adoptée à la majorité des deux tiers des membres présents. Le nouveau juge est nommé par le Roi.